

BUD START



0-39-25



EARLY FLOWER

1 Kg/2.2 lbs

Manufactured/Guaranteed by:
Future Harvest PlantLife Products™
725 Evans Court, Kelowna,
BC, Canada V1X 6G4
Technical Support 1-866-491-0255
Local 250-491-0255
FUTUREHARVEST.com



FUTURE HARVEST
NUTRIENTS

BUD START is a powerful blend of phosphorus and potassium fertilizer which provides extra nutrients during the crucial early flowering stage.

DIRECTIONS:

Mix 1 gram of Bud Start to each 10 litres of your nutrient solution. Apply first application when blossoms are first established (about the size of your thumb nail) then apply once again in 2 weeks. Some short cycle crops only need the first application.

GUARANTEED ANALYSIS:

Available Phosphate (P_2O_5)..... 39%
Soluble Potash (K_2O)..... 25%
Derived from: Monopotassium Phosphate.

ANALYSE GARANTIE:

Phosphate disponible (P_2O_5)..... 39%
Potasse soluble (K_2O) 25%
Dérivé de: Phosphate de monopotassium.

Information regarding the contents & levels of metals in this product is available on the internet at <http://www.aapfco.org/metals.html>

MODE D'EMPLOI:

Mélanger 1 gr de Bud Start à 10 litres de solution nutritive. Appliquer la première application lorsque les fleurs sont établies pour la première fois (environ la taille de l'ongle du pouce), puis appliquer à nouveau 2 semaines plus tard. Certaines cultures à cycle court n'ont besoin que de la première application.

Pour plus d'informations sur nos fiches de données de sécurité, visitez-le www.futureharvest.com